
Zápis z jednání Ekonomické komise Akademického senátu MU (EK AS) 

ustavené Akademickým senátem MU (AS MU) ve volebním období 2021-2024 

  

Termín konání: pondělí 27. 5. 2024 ● 15:00-15:30 ● Ekonomická zasedací míst. RMU + 

MS Teams 

 

Přítomni: doc. PharmDr. Jan Gajdziok, Ph.D.; PhDr. Markéta Horáková, Ph.D.; doc. RNDr. 

Tomáš Pitner, Ph.D.; JUDr. Ivana Pařízková, Ph.D.; Ing. Mgr. Jana Juříková, Ph.D.; Mgr. 

Ondřej Nováček.; MUDr. Michal Jurajda, Ph.D.; Mgr. Damir Solak, Jakub Okruhlica, doc. Ing. 

Vladimír Hyánek, Ph.D., Mgr. David Novák, prof. RNDr. Jan Slovák, DrSc 

 

Omluveni:.doc. PhDr. David Zbíral, Ph.D.; RNDr. Matej Antol, Ph.D; prof. PhDr. Karel 

Pančocha, Ph.D., M. Sc.; Bc. Jiří Procházka 

 

Hosté:  

RMU: Mgr. Marta Valešová, MBA (kvestorka) 

 Ing. Lenka Hrdličková (ředitelka EkonO RMU) 

 

Program: 

1) Úvod 

2) Výroční zpráva o hospodaření MU v roce 2023 

3) Různé 

 

Předseda EK na úvod pozdravil přítomné a konstatoval komisi usnášeníschopnou. 

Poté se přistoupilo k prvnímu bodu jednání. 

 

4) Výroční zpráva o hospodaření MU v roce 2023 

Bod představila kvestorka na základě prezentace, která je dostupná v podkladových 

materiálech. 

Diskuse: 

Mgr. Solak: Vznesl dotaz, jaký dopad bude mít účinnost konsolidačního balíčku na sociální 

fond. Vzhledem k tomu, že se horní limit snížil z 2 % na 1 %, zajímalo by ho, zda budou stále 



prostředky i na příspěvky na stravování a očkování zaměstnanců, pokud 50 % prostředků 

musí být použito na příspěvek na penzijní připojištění. 

Kvestorka: Penzijní připojištění je pro nás prioritní. Ostatní benefity jsou doplňkové, podle 

stavu sociálního fondu.  

Mgr. Novák: Vznesl dotaz ohledně výnosů a nákladů v roce 2019, kde byly u kolejí a menz 

vyšší tržby za prodané zboží, které následně klesaly. Zajímal se, proč se tak dělo. 

Kvestorka: Bylo to dané obdobím covidu, proto tržby klesaly, bufety byly předány 

soukromému provozovateli.  

Mgr. Novák: Navrhnul, zda by v budoucnu nebylo možné jiné grafické zpracování grafů, 

nahradit ty koláčové jiným typem. 

Kvestorka: Berou na vědomí, jsou ale vázáni grafickým oddělením. 

 

EK AS MU doporučuje AS MU schválit Výroční zprávu o hospodaření MU za rok 2023 

v předloženém znění bez připomínek 

 

Pro: 12, Proti: 0, Zdržel/a se: 0 

 

Zasedání ukončeno v 15:30. 

Zapsala: Marie Hynková 

Ověřil: Vladimír Hyánek 


